
Zápis ze setkání výboru uživatelů 

Dne: 1. 10. 2024 14, 00 hod. místo konání: KC - společenská místnost 

- ředitel přivítal přítomné uživatele i spolupracovníky, klienty informoval o 

možnosti, že s každým problémem nebo stížností je možno obrátit se na 

jakéhokoliv pracovníka DZR, případně využít schránku důvěry.  

- zmínil obecní stavbu kanalizace, výkopové práce v okolí Domova a 

nutnost zvýšené opatrnosti při pohybu venku. 

- Iveta Lakomá informovala o podzimním programu společenských akcí 

(11. 10. sportovní den s dobrovolníky, cestopisné přednášky pana Arnoše, 

výlety a nákupy, hudební vystoupení, opékání špekáčků, Halloween, 

vzpomínka na zesnulé, příprava na Advent, ad.).  

- zdravotní sestra doporučila pravidelné procházky na čerstvém vzduchu, 

co nejvíce pohybu venku jako prevence respiračních onemocnění, 

informovala o připravovaném očkování proti chřipce a covidu. Zhodnotila 

obecně zdravotní stránky, doporučila teplé oblečení a dodržování pitného 

režimu, který kontrolují PSS. 

- sociální pracovnice informovala o nástupu nové klientky – paní 

Urbanové, již nyní ve čtvrtek. 

- vedoucí PSS vyzvala klienty, aby každý pád nebo úraz hlásili 

pracovníkům, aby se předešlo možným dalším následkům. 

Diskuse klientů: Klienti nevyjádřili žádný problém se spokojeností 

s životem v Domově i s chováním pracovníků. Kvalita stravy nebyla 

aktuálně hodnocena. 

- ředitel poděkoval přítomným za dodržování pravidel Domova a lidského 

soužití a za vzájemnou toleranci. Všem přítomným popřál vše dobré ke 

Dni seniorů a krásnou zábavu při následném hudebním vystoupení s tím, 

že příští společné diskusní setkání bude v předvánočním čase. 

                                                                                                                                                                  

Zapsal: Spurník 


